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leps, sòc l'aspet, un jove d'Ulldecona, que 
gràcies al meu amic Josep S. vaig fer el pas de 
connectar-me a Internet. Ell va ser qui em va 
possar dins d'aquest món, fins al punt de crear 
el (canal) #ULLDECONA. 
Aquest article, i espero escriure'n alguns més, 
serà per donar a conèixer el #Ulldecona, saber 
fer anar el programa i ser un membre més del 
canal, ja que hi ha molta gent connectada a 
Internet i és poca la gent d'Ulldecona que el 
coneix. 

Què és el mlRC 5.41 ?!?! 

El ml R C 5.41 és la última versió d'un programa 
de comunicació escrita entre usuaris de Internet. 
Aquesta aplicació és pot trobar visitant la pàgina 
www.mirc.co.uk, és el programa més utilitzat 
pels usuaris de Internet. 
El procediment per accedir al canal Ulldecona: 
1.Connexió a Internet pel proveïdor el·legit. 
2.Execució del mlRC. 
3.Elecció d'un dels servidors del grup 
UNDERNET. 
4.lniciem la sessió, escrivint: /jo in #ulldecona 

Amb quin equip ens podem connectar?!? 

Ens podem connectar tant amb un 3.86 com en 
un Pentium, però, com és d'esperar, no es 
aconsellable fer-ho amb el 3.86 ja que pots 
tardar a rebre la resposta de la gent uns minuts 
i això pot arribar a fer que et cansis d'esperar i 
abandonis la connecció. 
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Per a que no passi aixó, aconsello que utilitzeu 
coma mínim: 
• Un equip informàtic Pentium 
• Entorn gràfic i sistema operatiu Windows 95 
e 16 MBdeRAM 
.1 O MB lliures al disc dur 

On puc trovar el mlRC !?!? 

El programa el trovareu a: 
www.mirc.co.uk 

El pròxim mes entraré en detalls sobre la forma 
de baixar-se'l (fer una còpia d'Internet) i 
continuarem amb la configuració. 

Voldria aprofitar aquesta ocasió que 
tinc perdonar les gràcies a Jaume per 
deixar-me escriure, també a Ricard i a 
la lmma pel suport donat, Gràcies!! 
:U)* 

Us saluda estimats lectors/res, 

jaspet¡ 

Si teniu alguna curiositat, dubte o 
suggerencia, envieu-me-la al meu e
mail: a-simo@arrakis.es 
O simplement, quan em troveu pel 
carrer m'ho comenteu ... 
jejejeje ;UP 
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Resposta del Grup socialista al Sr. Lluc Raga 
(Nota llegida per Miquel Fusté a Ràdio Ulldecona el dia 3 de setembre de 1998} 

La més elemental norma de 
convivència i oportunitat diu que 
les Festes són per disfrutar-les en 
pau i harmonia. No pareix, per tant, 
molt encertat triar la revista de 
Festes per fer l'únic paper que 
vostè fa últimament. Perquè, baix 
l'apariència de persona "atenta" i 
una mica "pamplinera", sembla 
que, darrerament, la seua autèn
tica cara és aquesta: 

·la d'una persona que, de tant 
de dir mentid.es arriba a creure
se-les (com va quedar demostrat 
a l'últim Ple amb el silenci eloqüent 
de la resta de membres de l'equip 
de Govern, en resposta a les 
paraules del nostre Portaveu), 

·i el que encara és més greu, 
que ja fa temps que vostè està 
obsessionat i només es dedica a 
atacar i insultar al Sr. JaumeAntich. 

Mire, Sr. Raga: el que ell i la 
resta de membres del Grup socia
lista (i, inclús en alguns casos, 
membres d'altres Grups; però mai 
vostè!) van fer per Ulldecona i els 
seus Barris des de 1979 a 1995 
està a la vista i en el record de 
tothom (encara que, per cert, no hi 
ha ni una sola pedra escrita amb el 
nom de ningú d'ells). l per això el 
poble li ha donat el seu suport 
durant tants anys (com a Alcalde i 
com a Diputat). 

l, sense entrar en desqualific
acions, però sí constatant la 
realitat, vostè Sr. Raga ni li arriba 
ni li arribarà mai al Sr. Antich ni a la 
sola de IC\ sabata (en coneixe-

ments, en capacitat, en dedicació 
ni, sobretot, en catalanitat). 
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d'Ulldecona, ha segut durant 13 
anys Diputat al Congrés i ara ho és 
a )a Diputació. ¿l vostè, Sr. Raga? 

L'actuació de vostè com Alcal
de i la del seu equip de Govern i el 
que han estat estos anys per al 
nostre poble ja ho jutjaran els 
ulldeconencs el dia de les 
pròximes eleccions municipals: el 
diumenge 13 de juny de 1999. l 
que consti que mai hem discutit la 
legalitat de l'actual pacte de govern. 
Però no digue més que ha segut 
per "la decisió dels ulldeconencs", 
perquè als socialistes ens va votar 
quasi el 40% de la gent i, en canvi, 
a vostè menys de la meitat. 
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l no vulgue ara que, com vostè 
no va treballar gens quan estava a 
l'oposició, el Grup socialista face 
el mateix, perquè no ho consegui
rà N atros seguirem treballant, com 
fins ara, fent tota classe de 
propostes que considerem positi
ves per a tots els ulldeconencs. l 
no sabem si, amb ganes o sense, 
en el darrer Ple inclús vostè va 
haver de votar a favor de dos 
propostes nostres: 

·que les Festes Quinquennals 
de 1999 siguen del 3 al 12 de 
setembre (coincidint amb les 
Festes religioses), 

·i que l'Ajuntament destinarà 
durant 1999 els 20 milions rebuts 
de la Unió Europea per a la 
restauració del Castell d'Ulldecona . 

l com estem en Festes, no 
volem entrar en res més. 
Passades estes, temps quedarà 
per parlar de tot, inclús de vostè. 
Però, això sí, amb correcció i sense 
insultar. Perquè en esta, com en 
moltes altres coses, és on es nota 
la diferència. Perquè tot i reconei
xent-li l'encert de la seva frase de 
que uqui més parla és qui té més 
motiu perca/lar" (i, sobretot, quan 
vostè es mira a l'espill) també li 
volem dedicar aquesta altra: uqui 
no en ve de raça, o en fa poc o en 
fa massa" . 

Però com no volem cansar a .la 
gent, els desitgem a tothom 
(ulldeconencs i visitants) unes molt 
bones Festes. l, com tots no som 
iguals, a vostè també. 

Grup municipal socialista 



PLE DEL 13 JULIOL DE 1998 
El tema més destacat del Ple 

extraordinari de l'Ajuntament 
d'Ulldecona va ser quan Javier 
Martínez (del PP) es va abstindre 
en el punt de "l'aprovació de la 
plantilla i de la relació de llocs de 
treball de l'Ajuntament" i, per tant, 
al produir-se un empat, va haver 
de decidir l'Alcalde amb el vot de 
qualitat. 

A petició del PSC es va llegir 
l'art. 78 de la Llei de Règim Local: 
"Los miembros de las Corpora
ciones foca/es estan sujetos a 
responsabilidad civil y penal por 
los actos y omisiones realiza
dos en el ejercicio de su cargo. 
Las responsabilidades se exigi
ran ante los Tribuna/es de Justí
c ia competentes y se tramitaran 
por el procedimiento ordinario 
aplicable. Son responsables de 
los acuerdos de las Corporacio
nes Joca/es los miembros de las 
mismas que los hubiesen vota
da favorablemente" . 

l e l nostre portaveu els hi va dir: 
"¿Suposo que tots els membres 
de l'equip de Govern saben el que 
aproven votant a votar a favor de Ja 
Proposta de resolució? Ho diem, 
perquè el dia de demà ningú no 
pugue dir, que no sabia exactament 
el que aprovava... Suposo que 
poden intuir que, amb /'aprovació 
de la Plantilla que ara es proposa, 

El Periodico 

poden afectar els drets adquirits 
d'algun funcionari que, havent 
guanyat dos Oposicions (la 
darrera, d'Administratiu, creada -
com les altres 2 que hi han - per 
acord de tots els Grups 
municipals), veu ara com en la 
nova plantilla sols la seva se 
suprimeix. ¿S'imaginen, sols per 
un moment, si els hi fessin això a 
vostès o als seus fills? 

Però no és sols això. Quan 
vostès van entrar (1995), la Plan
tilla real era de 24 places. Durant 
aquests 3 anys la Plantilla ha pujat 
a 27 places, però en la pràctica n 'hi 
han bastantes més, amb 
contractes "empalmats". Però, ara, 
la nova plantilla és de 31 places, 
més 8 de personal laboral tem
poral , que s'aniran extingint, o si
gue, 39 places en total... 

Per aquests motius, els regidors 
del PSC votem no a aquesta 
Proposta de Resolució i, creiem 
que, seria bo per al futur del nostre 
poble que vostès fessin el mateix. 
l tinguen present que, aquests dies, 
alguns polítics del seu color han 
parlat de magnanimitat i d'altura de 
mires .. . ¿creuen vostès q~e votant 
sí actuen de la mateixa manera?" 

Després d'això el 1r. Tinent 
d'Alcalde va dir que ell s'abstenia 
per falta d'informació. 

Ferreres 

Encara que paregue mentida, el "pacte de govern" d'Ulldecona va 
estar a punt de trencar-se, fa poc, pels "bous" d'enguany. 
(Pregunteu al 1r i 3r Tinents d'Alcalde) 
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(Cal dir que la plaça d'administr
atiu que se suprimeix és la que 
ocupava l'anterior secretari habilitat 
a qui, després de l'arribada del nou 
secretari , vingut de Manresa, se li 
van imposar setze mesos de 
suspensió defuncions amb pèrdua 
de retribucions). 

El PSC vam votar a favor de: 
"Incloure una partida al pressupost 
de 1999 destinada a l'adquisició 
d'una ambulància per a la Creu 
Roja", "Acceptació de subvencions 
de Diputació", "Projecte de la carre
tera Ulldecona-Alcanar", "Projecte 
d'un vial de circumval. lació al 
Castell", i "Obres de tancament de 
la via". l ens vam abstindre a: "Ba
ses de les places incloses a l'oferta 
públ ica per a 1998", "Revisió d 'ofici 
de la regu lació dels ta xi s ", 
"Modificació del conveni sobre 
residus urbans", "Modificació nº 7 
del Pressupost de 1998", i "Taxa 
per participar en proves selectives 
a l'Ajuntament d'Ulldecona". 

En quan a les Mocions, una del 
PP sobre legislació en matèria 
d'aigües es va aprovar amb 2 vots 
a favor (PP), 1 en contra (UGI) i 1 O 
abstencions (PSC, CiU i ERC). l 
l'altra sobre l'IBI de les autopistes 
de peatge, fou esmenada a fons 
pel nostre Grup, aprovant-se per 
unanimitat tant les esmenes 
socialistes com el texte subse
güent. 

Casa de cultura 

Carta oberta a Lluc Raga 

He llegit el seu escrit publicat a l'últim número de 
la revista "Ulldecona" i, després de fer-ho, los 
qualificatius que li trobo més suaus són los de 
desafortunat i impropi d 'una persona que té la 
responsabilitat de governar el nostre poble . 

dir lo molt que treballen i la quantitat de gestions 
que fan. Però li puc assegurar que alguna 
responsabilitat teníem i que algunes coses feiem. 

És per això que li v ull dir que em sento solidari 
amb Jaume Antich i ca-responsable de tot lo que 
es va ferr quan ell era l'alcalde. De totes les coses 
bones (Que van ser moltes) i també de les roïnes 
(Que a lguna n 'hi hauria). 

El seu contingut està ple de referències a Jaume 
Antich . Jo li voldria recordar a totes les altres 
persones que vam formar part dels equips de 
govern que Jaume va presidir durant 16 anys i, 
concretament, vam ser un total de 13 persones. 
Que, per cert, potser no sortíem tant com vostès a 

Quan l'ataca a ell, ens ataca a tots natros. S i 
vostè es vol auto-alabar és molt lliure de fer-ho, 
però li agrairia que ens deixés als altres en pau. 

preguntes ... 

Crec, sincerament, que seria bo que reflexionés 
i, després, rectifiqués. Perquè seguir en la línia 
del seu escrit, no 
seria massa intel
ligent. 

Ben cordialment, 

À ngel Millan i Sans 

¿És just que, amb diners pagats per tots, l 'actual A lcalde d'Ulldecona aprofite la revista del poble (la 
revista de tots) per atacar a una persona, per molt que sigue un regidor de l'oposició? ¿l, encara més, 
que ho face a la pàgina d' Informació Municipal i, tot això, al m ig de les Festes Majors? 

Joaquín Solà ens ha deixat ... 

Joaquín Solà era un home bo. 
Era un home de bé que vivia als 
Valentins . Ell havia segut tota la 
vida un home d'esquerres i ja .fa 
uns anys que s'havia fet militant 
s ocialista . Solia vindre a les 
reunions acompanyat de la seva 
esposa, Agustina Ferré, en la seua 
furgoneta. 

Ara fa dos anys van estar a una 
"festa social ista" a Mas de 
Barberans amb Maragall i Borrell. 

·Ja fa uns mesos que va tindre 
un "susto". Es va recuperar, però 
va quedar "tocat". 

Es lamentava de no poder 
vindre a les reunions. Però, en 
cotxe, encara va poder votar a les 
"primàries" per elegi r el Candidat 
socialista a la Pres idència del 
Govern el passat 21 d 'abril. 

Poc a poc va anar perdent, fins 
al dia 24 d'agost en que va morir . 
Per voluntat seua va ser portat 
directament al cementiri , acompa
nyat de molta gent dels Valentins i 
també de Santa Bàrbara, La Sénia 
(els seus fills viuen a estes 
poblacions) i d'Ulldecona. Abans, 
la seua neta va llegir unes sentides 
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parau les en nom de la família. 
També en nom del PSC se li va 
donar l'últim adeu. 

El seu recordatori diu: "Quan 
arribis a dalt la carena, mira el riu i 
la vall que has deixat, i aquests 
cors que ara guarden Ja pena, tan 
amarga del teu comiat. " Fins 
sempre, Joaquín! 

PSC/ Ulldecona 


